
 
Ammattiopisto, auto-osasto 27.11.2012 klo 17.30 - 19.30  KOPA E10 VANHEMPIEN PALAVERI 
 

1. Valmennuksen puheenvuoro 
Tavoitteet, toiminta ja peluutus kaudella 2013: 
 
- Kauhajoki / Helsinki Cup, treenit 2 kertaa viikossa 
- 03-pelaajia 02 peleihin mukaan, kehittää nuorempia 
- 03 -pelaajia tullut 2 lisää (Anttu/Anton) 
- pelipaikkaa ei voi vielä sanoa - yksi 03 -pelaaja mennyt eteenpäin >> menossa 02 -porukkaan, Riku 
Mäkitalo 
- Juhon tilanne, nyt on tulokset alkaneet näkymään (naapurin poika nähnyt Juhon lenkilläkin) 
- treeneissä hyvä kun on iso määrä pelaajia, kaikki käyneet treeneissä ja kova motivaatio 
- Menna soitti Terolle >> onnistuuko -02 auttaminen Mennan porukkaan 
- Unohdetaan H:vallan kanssa yhteistyö  
- Olis hullua lopettaa kesken kaiken 
- 02 pelaa omat pelit ja 03 pelaa omat pelinsä 
- Tero vaihtoi vuorojaan että pääsi treeneihin ja peleihin, venymistä toivotaan vanhemmiltakin 
 
 
2. HaPo/KoPa -03 yhteisjoukkueen tilanne 
- puolet pelaajista H:vallasta ja puolet K:mäeltä 
- joka treeneissä 1 - 2 uutta mukaan 
- 4 tyttöä mukana, joten todellinen yhteisjoukkue 
 
 
3. Lisenssimaksujen käytäntö  
- henk. koht. viitenumerot: asia esiteltiin vanhemmille 
- pelaajatietojen tarkastus: tiedot kunnossa 
 
 
4. Joukkueen pelisäännöt kaudelle 2013 
- vuoden 2012 pelisäännöt: Käytiin läpi 
- muutokset/päivitykset: Muutamia kohteita muutettiin ja yksi uusikin kohde löytyi (Pelisäännöt 2013 
LIITTEENÄ) 
 
5. D12 -joukkueella 9 pelaajaa (kaudella 2013 9v9 -pelit) 
A - mielipiteet paperille -02 vanhemmilta joukkueiden yhdistämisestä >>> jokainen halusi jatkaa omassa 
joukkueessaan! 
 
* Kuka haluaa mennä D12 -joukkueen tueksi >>> 4 vanhempaa ilmoitti lapsensa innokkuudesta D12 -
vahvistuksiksi peleihin >>> loput lähettävät Jukkikselle tekstarilla pelaajan kommentin ennen seuraavia 
treenejä! 
 
B - mielipiteet paperille -03 ikäisten pelaamisesta kaudella 2013 >>> treenit yhdessä ja pelit erikseen, 
yhtenä monen vastaajan toiveena oli, että -03 pelaajia pääsisi tasapuolisesti pelaamaan -02 mukana! Tämä 
lienee valmennuksen hyvä ottaa huomioon pelaajalistoja miettiessään. 
 
6. KoPa/HaPo -02 mahdollinen yhteistyö 
- Hapolla 20 pelaajaa, joista 6 - 8 kehittynyttä talenttia 
 
C - Team Satakunta (KoPa-HaPo talentit), mielipiteet paperille >>> Idea sai kannatusta kuudelta, "mutta 
ehkä myöhemmin" oli usean kommenttina. Tämä asia tarvitsee valmentajien istumista saman pöydän ääreen 
jos se halutaan toteuttaa/kokeilla joskus! 
 



D - Tasojoukkueet, 2 kpl,  KoPa/HaPo, mielipiteet paperille >>> vain yksittäisiä vastauksia eikä herättänyt 
innostusta 
 
7. Muut asiat 
- linja-autosponssia kysytään Huukilta 
- Suomi-Espanja matsiin innokkuutta 
- Kevään ensimmäinen ulkoturnaus, "pääsiäisturnaus" idea (myös F9 -joukkue, Välkkynen ja Salonen 
moottoreina järjestämässä vastaavaa!! Lienee hyvä yhdistää?!) 
- Perinteisen Futsal -kevätturnauksen järjestäminen, mahdollisesti yhteistyössä F9 kanssa? 
- Jokkislipunmyynti varattu joukkueellemme 
- Varustehankinnoista vanhemmat sitä mieltä, että joukkue maksaa osan ja pelaajat osan >>> pelikassi, 
takki, pipo, knikkerit keväällä… Nyt tulisi päättää, mitä hankitaan! 
 
 


